
Bestyrelsesmøde d. 27-2 2013 

Tilstede: Ole, Pia, Svend Aage, Bjarne, Henny, Anders, Sille og Dorthe 

Fraværende: Poul 

Referent: Dorthe 

1. Velkomst 

2. Godkendelse af dagsorden. Godkendes. 

3. Godkendelse af forrige referat. Godkendes. 

4. Orientering fra Formanden. 

 Der har været 3 til og fraflytninger 

 Formanden skal mødes med Svend Jensen fra Administrationen ang. 

forklaring på udregning af budget 2013. 

 Bordplade i vaskehuset ønskes sænket, og grundet mistolkning om hvilket 

bord der var tale om – forkastes ”nej’et” fra forrige møde og Godkendes 

af enig Bestyrelse. Bordpladen til venstre for håndvasken sænkes derfor 

5 cm. 

 Logo-forslag og konkurrence slettes fra Action-listen og fremføres på 

Afdelingsmødet til afsteming om dette. 

5. Orientering fra Kasseren. 

 Der er blevet indkøbt nogle kuglepenne og papir. 

6. Indkomne foreslag til drøftelse og beslutning. 

 ”Multibane” drøftes, og en enig Bestyrelse ønsker iværksættelse af dette 

med henblik på at give beboerne i flere aldersgrupper muligheder for 

udfoldelser. Der er hensat penge til nyanskaffelser og renoveringer af 

legepladser i 2013. Der tales og vises billeder af mulige foreslag. 

Multibanen skal ligge på eksisterende Pavillon grund ved stor p-plads. 

Enig Bestyrelse omkring beliggenheden! Der drøftes løsningsforslag med 

henblik for optimal hensyntagen for biler på p-plads mm. 

Løsningsforeslaget videregives til Administrationen for yderligere 

besigtigelse. 

 Ny kaffemaskine til kælderen utt. 8 – dette Godkendes af enig 

Bestyrelse. Pia indkøber én. 

 



7. Aktiviter. 

 Pt. Ingen, men der tales kort om Sommerfest, som videreføres til næste 

møde. 

8. Eventuelt. 

 Internetcafé: Der er nu blevet installeret Internet i kælderen nr. 64. 

Der skal nu bare arbejdes på indretning og opsætning af computere mm. 

før opstart. 

 Vaskekort – dårlig laminering: Bestyrelsen beder Administrationen om at 

forhøre om evt. udskiftning af disse. 

 ”Stop-piller” rundt omkring ved p-pladser og Forbudt-pladser: Disse 

ødelægges for tit ved påkørsler mm. Bestyrelsen videregiver til 

Administrationen for en evt. løsning på disse problemer. 

Næste møde d. 3-4 2012 

Referenten takker for et behageligt møde  

 


